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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol és mikor lehet megtekinteni a 6000 sportszervezet,
16 000 sporttal foglalkozó civilszervezet, 430 000 sportoló, 15 000 edző, sportoktató adatait 
tartalmazó Digitális Sport Katasztert?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szabó Tünde sportért felelős államtitkár és Deutsch Tamás, a Digitális Jólét Program egykori 
miniszterelnöki biztosa is 2018 legelejére ígérte a magyar sport teljes rendszerének működését 
támogató Digitális Sport Kataszter elindítását. Ahogy fogalmaztak, „a magyar sportszakma 
fejlődésének újabb nagy lépéséről van szó”, „az adatbázis tartalmazza például a 6000 
sportszervezet, a 16 000 sporttal foglalkozó civilszervezet, 430 000 sportoló, 15 000 edző, 
sportoktató adatait, és bárki információhoz juthat majd a segítségével a sportolási lehetőségek teljes 
köréről.” „A sport világszerte nagy ütemben digitalizálódik, és ebből nem maradhat ki 
Magyarország sem.”

Egy korábbi, szóbeli kérdésemre válaszolva a Parlamentben Rétvári Bence államtitkár úr is 
elmondta, hogy „egy olyan teljesen korszerű, modern, naprakész informatikai rendszer jön létre, 
amiből a tervezéseket, a fejlesztéseket, a különböző sportágaknak az eredményeit naprakészen, 
elektronikusan lekérve tudjuk kezelni, és éppen ezért a későbbi fejlesztéseket is egy ilyen jól 
előkészített adatbázis után tudjuk tervezni.”

Fentiekre tekintettel, tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:

A nyilatkozatok szerint már két éve működő Digitális Sport Kataszternek, vagy más néven Nemzeti 
Sportinformációs Rendszernek nevezett adatbázist hol és mikor lehet megtekinteni?

2004 óta összesen mennyi pénzt költött Magyarország Kormánya az adatbázis eredménytelen 
fejlesztésére, és kik azok a cégek, akik ebben részt vettek?



Tervezik-e a sportinformációs rendszerben a sportolók állampolgárságára vonatkozó adatok - akár 
nem nyilvános - tárolását?

Mi az oka annak, hogy a rendszer élesítése - a korábbi államtitkári ígéret ellenére - a mai napig nem
történt meg?

Tisztelettel várom válaszait.

dr. Steinmetz Ádám
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